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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE 

DE  DATA 18 D'ABRIL DE 2011 
NÚM. 2011/4 

 
 
Identificació sessió 
 
Caràcter: Ordinari  
Data: 18 d'abril de 2011  
Horari: 21:00 a 23:00 h 
Lloc: sala de plens  
  
Assisteixen: 
 
Alcalde- President 
Sr. Manuel Mombiela Simon (CIU)  
 
Tinents d’Alcalde 
Sr. Ramon Llastarry Canadell (CIU) 
Sr. Raül Trabal Tallon  (CIU) 
Sr. Ferran Xumetra Subirana (CIU) 
 
Regidors/es 
Sr. Manel Puig Borrell (ICV) 
Sr. Albert Font Lacambra  (ERC) 
Sr. Joan Vigatà Minguet (Junts per Sant Pol) 
Sr. Juan Antonio Piqueras Rigau (Regidor no adscrit) 
Sra. Verònica Martí Ceballos (Junts per Sant Pol) 
Sr. Enrique Abad Fernández (Regidor no adscrit) 
Sra. Maria Piedad Jiménez Polanco (PSC) 
 
Secretària 
M. Carme Solís Ferrer 
 
A la sala de plens de la vila de Sant Pol de Mar, essent les 21:00 hores del dia 18 
d'abril de 2011, es reuneixen sota la Presidència del Sr. Alcalde, Manuel Mombiela 
Simon, prèvia convocatòria a l’efecte, per tal de celebrar sessió número 4 del Ple de la 
Corporació amb caràcter Ordinari, els senyors i senyores  més amunt esmentats. 
 
Declara oberta la sessió el Sr. Alcalde i un cop comprovat el quòrum d’assistència 
necessari per a la seva vàlida constitució, es passa tot seguit a tractar els assumptes 
inclosos a l’ordre del dia que tot seguit  es relacionen.  
 
 
Ordre del dia 

 
1. APROVACIÓ DE LES ACTES DE LES SESSIONS ANTERIORS (ORDINÀRIA DE 31 DE 
GENER I  EXTRAORDINÀRIA DE 7 DE MARÇ DE 2011). 

 
2. RATIFICACIÓ ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL 
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3.- DICTAMEN RELATIU A L’ACORD DE CREACIÓ DE FITXERS DE DADES DE 
CARÀCTER PERSONAL DE L’AJUNTAMENT DE SANT POL DE MAR 
 
4.- DICTAMEN AUTORITZACIÓ COMPATIBILITAT DE LA SRA. ELENA FERNÁNDEZ 
ROGRIGO 
 
5. DICTAMEN AUTORITZACIÓ COMPATIBILITAT DE LA SR. JOAN PORCAR PRIVAT 
 
6. DICTAMEN RELATIU A L’APROVACIÓ DEL CONVENI ASGEL SOBRE L ’ASSUMPCIÓ 
DE FUNCIONS D’ASSISTÈNCIA EN LA GESTIÓ ECONÒMICA LOCAL (ASGEL) PER LA 
DIPUTACIÓ DE BARCELONA. 
  
7. DICTAMEN RELATIU A L’APROVACIÓ DELS MODELS PER A LES DECLARACIONS DE 
POSSIBLES CAUSES D’INCOMPATIBILITAT I SOBRE QUALSEVOL ACTIVITAT QUE 
PROPORCIONI O PUGUI PROPORCIONAR INGRESSOS, I ELS MODELS DE 
DECLARACIÓ DE LA TITULARITAT DE BÉNS 
 
8. JUNTES DE GOVERN LOCAL  (20, 27 DE GENER), (3, 11,18, 23 DE FEBRER), (4, 11, 17, 
24, 31 DE MARÇ DE 2011) i (1 D’ABRIL) 

 
9. COMPTE DE LES RESOLUCIONS D'ALCALDIA DE LA NÚM. 38/2011 A LA NÚM. 
154/2011 AMBDUES INCLOSES I ESPECIFICAMENT DELS DECRETS: 48, 49, 54, 67, 77, 
82, 83, 86, 86, 89, 99, 103, 113, 122, 123, 127, 139, 146, 150. 

 
10. ASSUMPTES URGENTS 
 
11. PRECS I PREGUNTES 

 
 
 
 

1. APROVACIÓ DE LES ACTES DE LES SESSIONS ANTERIORS (ORDINÀRIA DE 
31 DE GENER I  EXTRAORDINÀRIA DE 7 DE MARÇ DE 2011). 
 
Les dues (ordinària de 31 de gener i extraordinària de 7 de març de 2011 ) són 
aprovades per unanimitat. 
 
 
 
2. RATIFICACIÓ ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL 

 
JUNTA DE GOVERN LOCAL DE DATA 20/1/2011    
 
APROVACIÓ CONVENI PER A LA REALITZACIÓ DEL SERVEI DE PREVENTIUS 
AMB LA CREU ROJA 2011 
 
L’Ajuntament de Sant Pol de Mar té la necessitat d’oferir un servei sanitari preventiu  
en tots els actes programats, durant el present any, de caràcter lúdic, cultural o 
esportiu, però no el pot assumir a través del seu propi personal ni mitjans. 
 
La Creu Roja és una institució humanitària de caràcter voluntari i d’interès públic, 
configurada legalment com a auxiliar i col·laboradora de les administracions públiques 
en les activitats humanitàries i socials impulsades per les mateixes. 
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Atenent les directrius de reducció pressupostària de l’àrea d’Hisenda d’aquest 
Consistori, els actes a cobrir per l’esmentat servei de preventius seran exclusivament 
aquells organitzats directament per l’Ajuntament. La cobertura sanitària preventiva dels 
actes que no s’inclouen en el Conveni a signar amb la Creu Roja, passarà a ser 
responsabilitat de cada entitat organitzadora. 
 
Atès el Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya, així com la resta de disposicions legals 
aplicables,  
 

LA JUNTA DE GOVERN LOCAL ACORDA, amb l’abstenció del Sr. Ramon Llastarry 
i els vots favorables de la resta: 

 
PRIMER.- Aprovar el Conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Sant Pol de Mar i 
l’Assemblea de la Creu Roja a Maresme Centre, en relació als serveis preventius a 
realitzar al municipi de Sant Pol de Mar durant l’any 2011. 
  
SEGON.- Imputar la despesa de 2800 € IVA inclòs a la partida pressupostària 
07.31300.4890000. 
   
TERCER.- Facultar a l’Alcalde de la Corporació per a la signatura del Conveni de 
col·laboració.  
 
QUART.- Notificar aquest acord a la Creu Roja, així com a les entitats interessades.  
 
CINQUÈ.- Donar-ne compte a la propera sessió plenària per a la seva ratificació.  
 
 
JUNTA DE GOVERN LOCAL DE DATA 3/2/2011    
 
PROPOSTA DE CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE EL CONSELL 
COMARCAL DEL MARESME I L'AJUNTAMENT DE SANT POL DE MAR  PER A LA 
UTILITZACIÓ DEL PROGRAMA INFORMÀTIC DE GESTIÓ D'EXPEDIENTS DE 
PERSONES EN SITUACIÓ DE DEPENDENCIA (LAPAD) 
 
Atès que els Serveis Socials Municipals son el primer nivell del sistema públic de 
serveis socials i la garantia de més proximitat als usuaris i als àmbits familiar i social. 
 
Atès que el Consell Comarcal del Maresme té la competència de promoure i gestionar 
la prestació dels Serveis Socials Bàsics, com a serveis de la cartera de la Xarxa de 
Serveis Socials d’Atenció Pública en els municipis de menys de 20.000 habitants, 
segons la Llei 12/2007, d’11 d’octubre, de Serveis Socials, i que el seu art. 17 d) 
preveu que son funcions dels SSB “Proposar i establir el programa individual d’atenció 
a la dependència i de promoció de l’autonomia personal, excepte en aquelles 
situacions en que la persona estigui interessada de manera permanent en un centre 
de la xarxa publica”. 
 
Atès que  el Consell Comarcal del Maresme com administració supramunicipal i en 
compliment de les seves competències en matèria de suport tècnic als serveis socials 
de l’àrea bàsica comarcal disposa d’un programa informàtic per a la millora de la gestió 
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i tramitació dels expedients derivats de l’aplicació de la Llei 39/2006, de 14 de 
desembre, de promoció de l’autonomia personal i atenció a les persones en situació de 
dependència (LAPAD), pel que fa als municipis de menys de 20.000 habitants. 
 
Atès que es voluntat de les parts col.laborar per a la implantació del programa 
informàtic, el Consell Comarcal del Maresme proporcionarà als SSB de l’Ajuntament el 
programa informatic i l’Ajuntament facilitarà els mitjans i suport informatic necessari per 
a la implementació del programa objecte del conveni, designant les persones usuaries 
del programa i trameten les seves dades al Consell Comarcal del Maresme. 
 
LA JUNTA DE GOVERN ACORDA: 
 
PRIMER.- APROVAR, si s’escau, el CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE EL 
CONSELL COMARCAL DEL MARESME I L’AJUNTAMENT DE SANT POL DE MAR 
PER A LA UTILITZACIÓ DEL PROGRAMA INFORMATIC DE GESTIÓ 
D’EXPEDIENTS ACOLLITS A LA LLEI 39/2006, DE 14 DE DESEMBRE, DE 
PROMOCIÓ DE L’AUTONOMIA PERSONAL I ATENCIÓ A LES PERSONES EN 
SITUACIÓ DE DEPENDÈNCIA (LAPAD) per a l’any 2011, prorrogable de forma tàcita 
mentre el programa sigui actiu. 
 
SEGON.-  Que ES FACULTI a l’Alcalde de la Corporació per a la signatura del 
Conveni de col·laboració.  
 
TERCER.- Comunicar al Consell Comarcal del Maresme que la persona designada 
com a usuària del programa es la Treballadora Social, Mònica López Jiménez.  
 
QUART.- Que ES NOTIFIQUI de l’aprovació al Consell Comarcal del Maresme.  
 
CINQUÈ.- DONAR-NE COMPTE al proper Ple en la propera sessió ordinària per a la 
seva ratificació.  
 
 
JUNTA DE GOVERN LOCAL DE DATA 18/2/2011    
 
PROPOSTA DE CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE L'AJUNTAMENT DE 
SANT POL DE MAR I L'ASSEMBLEA COMARCAL DE CREU ROJA MARESME 
CENTRE PER A LA PROMOCIÓ DEL VOLUNTARIAT DURANT L'ANY 2011. 
 
Antecedents  
El Govern de la Generalitat de Catalunya, va aprovar la Llei 12/2007 d’11 d’octubre, 
que regula el Projecte de Serveis Socials de Catalunya.  
 
Aquesta Llei te per objecte regular i ordenar el Sistema de Serveis Socials amb la 
finalitat de garantir a la ciutadania l’accés universalitzat dels serveis que es prestin des 
de l’administració pública, garantint-se la dignitat i la qualitat de vida de les persones.  
 
Aquest Sistema de Serveis Socials està integrat pel conjunt de recursos, equipaments, 
projectes, programes i prestacions de titularitat pública i privada destinats a assegurar 
el dret de les persones a viure amb dignitat durant totes les etapes de la seva vida, 
mitjançant la cobertura de llurs necessitats personals, bàsiques i socials.  
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Que aquesta Llei desplega un catàleg de serveis socials que les administracions 
públiques han de garantir als seus administrats.  
Que d’altra banda la Llei 39/2006, de 14 de desembre de 2006 de Promoción de la 
Autonomía personal y Atención a las personas en situación de dependencia va entrar 
en vigor el dia 1 de gener de 2007.  
 
Que aquesta llei regula les condicions bàsiques de promoció de l’autonomia personal i 
l’atenció a les persones en situació de dependència mitjançant la creació del Sistema 
para la autonomía y atención a la dependencia (SAAD) en el qual col·laboren i hi 
participen l'Administració general de l'Estat, les comunitats autònomes i les 
administracions locals.  
 
Atès que la Creu Roja, és una institució humanitària de caràcter voluntari i d’interès 
públic, està configurada legalment com a auxiliar i col·laboradora de les 
administracions públiques en les activitats humanitàries i socials impulsades per les 
mateixes. Que entre els fins estatutaris de la Creu Roja figura la promoció i la 
col·laboració d’accions de benestar social de serveis assistencials i socials, amb 
especial atenció a col·lectius o a persones amb dificultat per a la seva integració social, 
la prevenció i reparació de danys originats per sinistres, calamitats públiques, 
conflictes, malalties i epidèmies, la cooperació en programes de prevenció sanitària i 
en accions de tipus assistencial i reparador en el camp de salut, i en general, l’exercici 
de tota funció social i humanitària, compatible amb l’esperit de la institució. Tot això 
sota els principis d’Humanitat, Imparcialitat, Neutralitat, Independència, Voluntariat, 
Unitat i Universalitat. 
 
Atès que la Creu Roja Maresme-Centre segueix oferint per a l’any 2011, la possibilitat 
de la signatura d’un conveni pel servei d’una sortida lúdica-cultural, de tres hores a la 
setmana, per a un màxim de sis usuaris amb un vehicle de la Creu Roja. 
 
Atès que des dels serveis socials municipals s’ha comprovat que es una actuació 
adient per a paliar en la mesura de lo possible, les situacions detectades 
d’usuaris/àries que tenen limitada la seva mobilitat, provocant aïllament, al no poder 
gaudir d’una vida amb total autonomia, i per poder paliar una mica aquesta situació es 
plantegen aquestes sortides, que funcionen des del mes de desembre de 2008,  els 
dimarts de 10,30 a 13,30, de la que actualment en fan ús una vintena d’usuaris/aries, i 
amb la voluntat expressa d’augmentar-ne el nombre, ja que es tracta d’un servei que 
facilita el sortir de la l’espai limitat de la llar-família, i potenciar altres elements 
terapèutics-socials. 
  
I vista la urgència per signar l’esmentat conveni per iniciar les sortides a partir del 
proper 1 de febrer, 
  
LA JUNTA DE GOVERN LOCAL ACORDA: 
 
PRIMER.- APROVAR, si s’escau, el CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE 
L’AJUNTAMENT DE SANT POL DE MAR I L’ASSEMBLEA COMARCAL DE CREU 
ROJA MARESME CENTRE PER A ACTIVITATS SOCIALS 2011, de febrer a 
desembre de 2011.  
 
SEGON.- Que S’IMPUTI LA DESPESA de 4.290,00 € a la partida pressupostaria 
corresponent del pressupost municipal 2011. 
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TERCER.- Que ES FACULTI a l’Alcalde de la Corporació per a la signatura del 
Conveni de col·laboració.  
 
QUART.- Que ES NOTIFIQUI l’aprovació a l’Assemblea de Creu Roja Maresme 
Centre.  
 
CINQUÈ.- DONAR-NE COMPTE al proper Ple en la propera sessió ordinària per a la 
seva ratificació.  
 
 
JUNTA DE GOVERN LOCAL DE DATA 23/2/2011    
 
APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ EN MATÈRIA DE JOVENTUT 
PER  LA REALITZACIÓ DEL CONCURS DE MÚSICA JOVE GIRAMARESME 2011 
 
ANTECEDENTS 
 
La Regidoria de Joventut d’aquest ajuntament té com a objectiu promoure i fomentar 
les polítiques de joventut municipals i comarcals. Per aquest motiu dins del seu 
programa d’actuacions per a l’any 2011 té previst realitzar conjuntament amb altres 
municipis de la comarca el concurs de música jove Giramaresme 2011.  
 
Per tal de regular el funcionament d’aquesta activitat els municipis organitzadors han 
elaborat el conveni de col·laboració en matèria de joventut per a la realització del 
concurs de música jove Giramaresme 2011 que es signarà en acte públic el dia 15 de 
març a Arenys de Mar coincidint amb la presentació del cartell i el web del concurs. 
 
Per tot això a proposta del Regidor de Joventut, LA JUNTA DE GOVERN LOCAL 
ACORDA:: 

 
PRIMER.- Aprovar el conveni de col·laboració en matèria de joventut per la realització 
del concurs de música jove Giramaresme 2011. 
 
SEGON.-  Facultar al Regidor de Joventut de l’Ajuntament de Sant Pol de Mar, Sr. 
Raül Trabal Tallón, per a la seva signatura. 
 
TERCER.- Informar al departament d’intervenció sobre la signatura del conveni als 
efectes oportuns. 
 
 
JUNTA DE GOVERN LOCAL DE DATA 4/3/2011    
 
RATIFICACIÓ DEL DECRET 91/2011, DE 2 DE MARÇ, D'APROVACIÓ DE 
COOPERACIÓ ENTRE EL CONSELL COMARCAL DEL MARESME I 
L'AJUNTAMENT DE SANT POL DE MAR PER LA COMPRA AGREGADA DE 
SERVEIS DE TELECOMUNICACIONS 
“DECRET 91/2011 
 
El Consell Comarcal del Maresme s’ha plantejat la possibilitat d’agregar la demanda de 
determinats subministraments i serveis dels municipis del territori del Maresme amb un interès 
comú d’estalvi econòmic i procedimental. Un dels subministres de comú utilització per tots els 
municipis són les telecomunicacions. 
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Vist que l’actual Llei de contractes del sector públic reconeix la possibilitat d’acord entre les 
corporacions locals per a dur a terme sistemes d’adquisició centralitzada 
 
Vistos els Convenis de cooperació a subscriure entre el Consell Comarcal i diferents 
ajuntaments de la comarca del Maresme per la compra agregada dels serveis de 
telecomunicacions de veu, de telecomunicacions mòbils, de telecomunicacions de dades. 
 
Atesos els  articles 57 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril reguladora de les bases de règim local, arts 
303 a 311 del decret 179/1995, de 13 de juny, i demés legislació concordant i  en ús de les 
atribucions conferides per l’article 53 del D.lg 2/2003, de 28 d’abril, 
 
RESOLC 
 
PRIMER.-Aprovar els Convenis de cooperació a subscriure entre el Consell Comarcal del 
Maresme i l’Ajuntament de Sant Pol de Mar, per la compra agregada dels serveis de 
telecomunicacions de veu (Lot 1), telecomunicacions mòbils (Lot 2) i telecomunicacions de 
dades (Lot 3). 
 
SEGON.-Adoptar el compromís de preveure en el pressupost municipal 2011 i aprovar la 
despesa de 1800 € per a l’execució del contracte de servei de telecomunicacions de veu (Lot 
1), de 18.000 € per a l’execució del contracte de serveis de  telecomunicacions mòbils (Lot 2) i 
de 60.000  per a l’execució de contracte de serveis de telecomunicacions de dades (Lot 3).. 
 
TERCER.-Donar compte d’aquest decret a la propera sessió de la Junta de Govern Local per a 
la seva ratificació i amb l’objecte de que es faculti a l’Alcalde per a la signatura dels anteriors 
convenis. 
 
 
JUNTA DE GOVERN LOCAL DE DATA 24/3/2011    
 
MODIFICACIÓ  DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ EN MATÈRIA DE JOVENTUT 
PER  LA REALITZACIÓ DEL CONCURS DE MÚSICA JOVE GIRAMARESME 2011 
 
ANTECEDENTS 
 
En data 23 de febrer de 2011 la Junta de Govern Local va aprovar el text del conveni 
de col·laboració en matèria de Joventut per la realització del concurs de músic jove 
Giramaresme 2011 i va facultar al regidor Raül Trabal Tallón per a la seva signatura. 
 
Atès que s’han introduït variacions en el text del conveni i que s’ha modificat la data de 
la seva signatura, prevista actualment pel 28 de març de 2011.  
 
A proposta del Regidor de Regidor de Joventut, LA JUNTA DE GOVERN LOCAL 
ACORDA: 
 
PRIMER.- Aprovar el conveni de col·laboració en matèria de joventut per la realització 
del concurs de música jove Giramaresme per tal d’incloure les modificacions 
introduïdes en el text. 
 
SEGON.-  Facultar al Regidor de Joventut de l’Ajuntament de Sant Pol de Mar, Sr. 
Raül Trabal Tallón, per a la seva signatura. 
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TERCER.- Informar al departament d’intervenció sobre la signatura del conveni als 
efectes oportuns. 
 
 
Els regidors es donen per assabentats i ratifiquen els acords.  
 
 
3. PROPOSTA D'ACORD DE CREACIÓ DE FITXERS DE DADES DE CARÀCTER 
PERSONAL DE L'AJUNTAMENT DE SANT POL DE MAR 

 
El Ple en sessió de data 22 de novembre de 2010 va acordar aprovar, en compliment 
de l’article 20 de la Llei Orgànica 15/1999,  la creació dels fitxers relacionats a l’annex 
1 al 13. 
 
L’article 20 de la Llei Orgànica 15/1999, de 13 de desembre, de protecció de dades de 
caràcter personal preveu que la creació, modificació i supressió dels fitxers de les 
administracions públiques només podra fer-se per mitjà de disposició general 
publicada al Butlletí Oficial de l’Estat o diari oficial corresponent. 
 
En haver manifestat l’Autoritat Catalana de Protecció la necessitat de rectificar  
algunes denominacions i dades dels fitxers aprovats per tal de procedir a la seva 
inscripció. 
 
EL PLE ACORDA, 
 
PRIMER.-Rectificar i aprovar novament la creació dels fitxers adjunts relacionats en 
l’Annex 1 al 13. 
 
SEGON.-Publicar l’anunci de creació dels citats fitxers al Butlletí Oficial corresponent. 
 
TERCER.-Sol.licitar de l’Agència de Protecció de Dades, una vegada efectuada la 
publicació a la que fa referència a l’apartat anterior que procedeixi  a la inscripció dels 
fitxers al Registre de Protecció de dades. 
 
 
SOTMES EL DICTAMEN A VOTACIÓ, per a l’aprovació de la sessió ordinària de 31 
de gener de 2011, ES APROVAT PER UNANIMITAT amb 
 

• 11 vots a favor: CIU (4), Junts (2), ICV (1)  ERC (1), PSC (1), Regidors no 
adscrits (2) 

• 0 Vots en contra 
• 0 Abstencions  

 
 
4. DICTAMEN AUTORITZACIÓ COMPATIBILITAT DE LA SRA. 
XXXXXXXXXXXXXXXXX 

 
Vista la sol·licitud efectuada en data 18 de febrer de 2011 (R.E. 2011/475) per la 
funcionària de carrera Sra. XXXXXXXXXXXXXXXX, que ocupa el lloc de Tècnica de 
medi ambient de la plantilla de personal funcionari d’aquest Ajuntament, per mitjà de la 
qual demana la compatibilitat per a l’exercici lliure de la seva professió. 
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Atès que el lloc de treball que ocupa la Sra. XXXXXXXXXXX a l’Ajuntament té 
assignada una tipologia de jornada completa. 
 
Vist que l’article 329, en relació amb l’article 330, del Decret 214/1990, de 30 de juliol, 
estableix la possibilitat de reconèixer la compatibilitat per a l’exercici d’activitats 
privades, sempre que la suma de les jornades de l’activitat pública principal i de 
l’activitat privada no superi la jornada ordinària establerta a l’entitat local incrementada 
en un 50%, i que no hi hagi coincidència horària en l’exercici d’ambdues activitats. 
Vistos els arts. 11 i següents de la Llei 53/1984 de 2 de desembre d’Incompatibilitats 
del personal al serveis de les AAPP. 
Vist l’informe de Secretaria de data 1 de març de 2011. 
 
EL PLE ACORDA, 
 
PRIMER.- Autoritzar a la Sra. XXXXXXXXXXXXXXXX, la compatibilitat de l’exercici 
lliure de la professió de tècnica de medi ambient fora del municipi de Sant Pol de Mar, 
amb la que desenvolupa com a personal funcionari de l’Ajuntament de Sant Pol de 
Mar, categoria TÈCNICA DE MEDI AMBIENT, amb una dedicació de jornada completa 
(37 hores setmanals), sempre que la suma de les jornades de l’activitat pública 
principal i de l’activitat lliure no superi la jornada ordinària establerta a l’entitat local 
incrementada en un 50%, i que no hi hagi coincidència horària en l’exercici d’ambdues 
activitats. 
 
SEGON.- Aquesta autorització restarà sense efecte en els supòsits següents : 
 
- Si l’activitat lliure impedís o menyscabés l’estricte compliment dels deures o en 
comprometés la seva imparcialitat o independència. 
 
- Si l’activitat lliure tingués alguna relació amb els assumptes que la persona conegui 
per raó del càrrec. 
 
- Si la dedicació horària de l’activitat lliure coincidís amb la jornada laboral o interferís 
en el correcte compliment de les obligacions derivades del càrrec que ocupa en aquest 
Ajuntament. 
 
- Quan sigui aprovada la relació de llocs de treball i la seva valoració, caldrà 
replantejar la compatibilitat atorgada. 
 
TERCER.- La Sra. XXXXXXXXXXX està obligada a posar en coneixement d’aquest 
ajuntament qualsevol modificació en quant al règim de cotitzacions. 
 
 
SOTMES EL DICTAMEN A VOTACIÓ, per a l’aprovació de la sessió ordinària de 31 
de gener de 2011, ES APROVAT PER UNANIMITAT amb 
 

• 11 vots a favor: CIU (4), Junts (2), ICV (1)  ERC (1), PSC (1), Regidors no 
adscrits (2) 

• 0 Vots en contra 
• 0 Abstencions  
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5. DICTAMEN AUTORITZACIÓ COMPATIBILITAT DEL SR. 
XXXXXXXXXXXXXXXXXX 
 
Vista la sol·licitud efectuada en data 14 de març de 2011 (R.E. 2011/801) pel 
treballador municipal Sr. XXXXXXXXXXX, que ocupa un lloc de treball d’auxiliar 
d’administració general de la plantilla de personal laboral d’aquest Ajuntament, per 
mitjà de la qual demana la compatibilitat per a treballar unes hores en el negoci familiar 
(botiga en la zona turística de Santa Susanna). 
 
Atès que el lloc de treball que ocupa el Sr. XXXXXXX a l’Ajuntament té assignada una 
tipologia de jornada a temps parcial (20 hores setmanals). 
 
Vist que l’article 329, en relació amb l’article 330, del Decret 214/1990, de 30 de juliol, 
estableix la possibilitat de reconèixer la compatibilitat per a l’exercici d’activitats 
privades, sempre que la suma de les jornades de l’activitat pública principal i de 
l’activitat privada no superi la jornada ordinària establerta a l’entitat local incrementada 
en un 50%, i que no hi hagi coincidència horària en l’exercici d’ambdues activitats. 
 
Vistos els arts. 11 i següents de la Llei 53/1984 de 2 de desembre d’Incompatibilitats 
del personal al serveis de les AAPP. 
 
Vist l’informe de Secretaria de data 16 de març de 2011. 
 
EL PLE ACORDA, 
 
PRIMER.- Autoritzar al Sr. XXXXXXXXXXX, la compatibilitat per poder treballar unes 
hores en el negoci familiar fora del municipi de Sant Pol de Mar, amb la que 
desenvolupa com a personal laboral de l’Ajuntament de Sant Pol de Mar, categoria 
AUXILIAR ADMINISTRACIÓ GENERAL, amb una dedicació de jornada a temps 
parcial (20 hores setmanals), sempre que la suma de les jornades de l’activitat pública 
principal i de l’activitat lliure no superi la jornada ordinària establerta a l’entitat local 
incrementada en un 50%, i que no hi hagi coincidència horària en l’exercici d’ambdues 
activitats. 
 
SEGON.- Aquesta autorització restarà sense efecte en els supòsits següents : 
 
- Si l’activitat lliure impedís o menyscabés l’estricte compliment dels deures o en 
comprometés la seva imparcialitat o independència. 
 
- Si l’activitat lliure tingués alguna relació amb els assumptes que la persona conegui 
per raó del càrrec. 
 
- Si la dedicació horària de l’activitat lliure coincidís amb la jornada laboral o interferís 
en el correcte compliment de les obligacions derivades del càrrec que ocupa en aquest 
Ajuntament. 
 
- Quan sigui aprovada la relació de llocs de treball i la seva valoració, caldrà 
replantejar la compatibilitat atorgada. 
 
TERCER.- El Sr. XXXXXXXXX està obligat a posar en coneixement d’aquest 
ajuntament qualsevol modificació en quant al règim de cotitzacions. 
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SOTMES EL DICTAMEN A VOTACIÓ, per a l’aprovació de la sessió ordinària de 31 
de gener de 2011, ES APROVAT PER UNANIMITAT amb 
 

• 11 vots a favor: CIU (4), Junts (2), ICV (1)  ERC (1), PSC (1), Regidors no 
adscrits (2) 

• 0 Vots en contra 
• 0 Abstencions  

 
 
6. DICTAMEN D'APROVACIÓ DEL CONVENI ASGEL SOBRE L 'ASSUMPCIÓ DE 
FUNCIONS D'ASSISTÈNCIA EN LA GESTIÓ ECONÒMICA LOCAL (ASGEL) PER 
LA DIPUTACIÓ DE BARCELONA. 

 
El Servei  d’Assistència a la Gestió Econòmica Local de l’Àrea de Coordinació i Govern 
Local de la Diputació de Barcelona, ha tramés el  model de l’exemplar del conveni 
tipus sobre l’assumpció de funcions d’assistència en la gestió econòmica local 
(ASGEL) i el seu Protocol. 
 
El conveni té com a finalitat l’assumpció de funcions d’assistència en la gestió 
econòmica local (ASGEL), que té per objectiu l’assistència tècnica en matèria 
econòmica i comptable, així com també el manteniment i actualització d’eines 
informàtiques, les quals l’Ajuntament tindrà accés. 
 
EL PLE ACORDA, 
 
PRIMER.- APROVAR el conveni tipus sobre l’assumpció de funcions d’assistència en 
la gestió econòmica local (ASGEL) per la Diputació de Barcelona. 
 
SEGON.- Facultar a l’Alcalde, senyor Manuel Mombiela Simon, per a la signatura del 
Conveni, així com qualsevol altre document que sigui necessari per tal de fer efectiu el 
present acord. 
 
TERCER.-  Notificar aquest acord a Servei d’Assistència a la Gest ió Econòmica Local 
de l’Àrea de Coordinació i Govern Local de la Diputació de Barcelona 
 
 
SOTMES EL DICTAMEN A VOTACIÓ, per a l’aprovació de la sessió ordinària de 31 
de gener de 2011, ES APROVAT PER UNANIMITAT amb 
 

• 11 vots a favor: CIU (4), Junts (2), ICV (1)  ERC (1), PSC (1), Regidors no 
adscrits (2) 

• 0 Vots en contra 
• 0 Abstencions  
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7. PROPOSTA D'APROVACIÓ DELS MODELS PER A LES DECLARACIONS DE 
POSSIBLES CAUSES D'INCOMPATIBILITAT I SOBRE QUALSEVOL ACTIVITAT 
QUE PROPORCIONI O PUGUI PROPORCIONAR INGRESSOS, I ELS MODELS DE 
DECLARACIÓ DE LA TITULARITAT DE BÉNS 

 
Atesa la imminent celebració de les properes Eleccions Locals per el proper dia 22 de 
maig  de 2011. 
 
En base a allò que disposen els article 75.7  de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora 
de les bases del règim local, 69 de la Llei 30/92, de 26 de novembre, de règim jurídic 
de les administracions públiques i del procediment administratiu comú, i 165 del 
Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals, aprovat 
per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre. 
 
EL PLE ACORDA, 
 
PRIMER I ÚNIC.- Aprovar els models per a les declaracions de possibles causes 
d’incompatibilitat i sobre qualsevol activitat que proporcioni o pugui proporcionar 
ingressos, així com els models de declaració de la titularitat de béns. 
 
 
 
SOTMES EL DICTAMEN A VOTACIÓ, per a l’aprovació de la sessió ordinària de 31 
de gener de 2011, ES APROVAT PER UNANIMITAT amb 
 

• 11 vots a favor: CIU (4), Junts (2), ICV (1)  ERC (1), PSC (1), Regidors no 
adscrits (2) 

• 0 Vots en contra 
• 0 Abstencions  

 
 
 
8. JUNTES DE GOVERN LOCAL  (20, 27 DE GENER), (3, 11,18, 23 DE FEBRER), 
(4, 11, 17, 24, 31 DE MARÇ DE 2011) i (1 D’ABRIL) 

 
Els regidors es donen per assabentats 

 
9. COMPTE DE LES RESOLUCIONS D'ALCALDIA DE LA NÚM. 38/2011 A LA 
NÚM. 154/2011 AMBDUES INCLOSES I ESPECIFICAMENT DELS DECRETS: 48, 
49, 54, 67, 77, 82, 83, 86, 86, 89, 99, 103, 113, 122, 123, 127, 139, 146, 150. 

 
Els regidors es donen per assabentats 

 
10. ASSUMPTES URGENTS 
 
No hi ha assumptes urgents 
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11. PRECS I PREGUNTES 
 
(Es transcriu literalment a petició del regidor Sr. Llastarry) 
 
PREGUNTES DE JUNTS PER SANT POL 
 
El passat ple ordinari del 31 de Gener el regidor no adscrit, senyor Abad, va formular la 
següent pregunta escrita:  
 
“Señor alcalde, con relación a la irregularidad de dos puestos de Trabajo en la administración 
de este ayuntamiento, uno de los Servicios técnicos y otro en secretaria de la alcaldía, ambos 
en la actualidad como usted sabe y conoce no se ajustan a lo que la vigente ley de bases de 
régimen local determina al respecto y como que últimamente se ha llevado a cabo un proceso 
de ajuste en la plantilla para solucionar una situación ilegal de ocupación de puestos de trabajo 
mi pregunta se refiere, por qué razón tolera y consiente esta flagrante ilegalidad?  
 
Tot i que vaig assistir al ple i vaig entendre perfectament la seva resposta m’interessa la seva 
transcripció literal degudament certificada per secretaria d’aquest ajuntament.  
 
Li prego també que em contesti per escrit, les següents preguntes referides al mateix 
assumpte,  

• a quins llocs de treball en concret es refereix el senyor Abad en la seva pregunta? 

• Considera vostè que la situació en la que es troben les funcionàries que ocupen 
aquests llocs es il·legal tal com manifesta el senyor Abad?  

• Per aquest assumpte ha rebut vostè alguna amenaça del senyor Abad? En cas 
afirmatiu li prego en concreti l’amenaça i el seu abast.  

• Es sent vostè pressionat per algun membre del seu equip de govern en el mateix sentit 
que el senyor Abad? En cas afirmatiu li prego em concreti igualment per quin membre i 
en quin abast.  

• En relació a les presumptes il·legalitats que el senyor Abad manifesta en la seva 
pregunta, ha demanat vostè algun dictamen jurídic extern independent? Si no ho ha fet, 
per quin motiu no ho ha fet?  

• Quants dictàmens externs va sol·licitar vostè quan la actual parella sentimental del seu 
primer tinent alcalde, senyora XXXXXXX, no va superar el concurs d’oposició per dotar 
la plaça que ocupava interinament. Quants dictàmens externs ha sol·licitat vostè en el 
transcurs del darrer any i per quins motius? 

•  Per quin motiu vostè no va convocar la plaça d’urbanisme quan va finalitzar el període 
màxim de comissió de servei de dos anys de la funcionària que l’ocupa? 

•  Qui el va assessorar o influir per cometre aquesta presumpte negligència que ara el 
senyor Abad qualifica d’il·legal? 

•  Creu vostè que les funcionàries afectades tenen alguna responsabilitat en la 
presumpte il·legalitat que el senyor Abad manifesta en la seva pregunta?  

 
Agraint-li atengui aquesta carta amb la màxima celeritat possible el saludo atentament.” 

 
Alcalde, Sr. Manuel Mombiela.-Bueno, yo como sabe el señor Vigatà, no le he 
contestado ya le dije que no le contestaría, no? Entonces,  como lo lleva a pleno 
pues…… yo lo único que en algunas preguntas pues,  la primera (llegeix la pregunta), 
ya lo sabe usted es referente a la TAG. y a la que es actualmente secretaria del 
alcalde, son los puestos que ocupa no? Esto es sabido. 
 
Llegeix la segona pregunta  
 
Sr. Abad.-Señor alcalde me permite usted un inciso, es que hay 
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Sr. Vigatà.-Perdone, perdone las preguntas son al alcalde no al señor Abad, luego en 
cualquier caso señor Abad contestará si quiere  
 
Sr. Abad.-Otra pregunta, en este sentido, no no es que yo creo que procede, la 
secretaria tendría que responder sobre una pregunta que le hice que no me ha 
respondido el otro día 
 
Alcalde.-Si pero que pregunta? 
 
Secretària.-Las preguntas van dirigidas………., es un control de fiscalización de 
gobierno, por tanto van dirigidas a usted o al órgano correspondiente, el órgano no es 
secretaria es al alcalde 
 
Sr. Abad.-No era esa la respuesta que esperaba señora secretaria,  respecto a la 
pregunta 
 
Sr. Vigatà.-Cuando toque pues pregunta, pero cuando te toque 
 
Sr. Alcalde.-Vale sigo estábamos en la c no? 
 
(LLegeix la següent pregunta) Pues, por lo visto, tal como están las cosas ahora, se ve 
que si, que es ilegal, porque eso por lo visto eso en dos años tenía que haber sido 
puesto el puesto a concurso y por los motivos que sea, por olvido,  por negligencia o 
porque estaba como estaba cuando entramos aquí pues no lo hemos seguido. Ahora 
vienen las presiones para que entre pero de momento parece ser que a los dos años 
de cuando entró tenía que haberse puesto a concurso el puesto.  
 
(Llegeix la següent pregunta). A mi amenaza no me han comentat; como sabéis molts 
de vosaltres o tots, yo,  aquí,  en un pleno vaig dir que jo no portaría a concurso 
aquesta; que esperaría a que el próxim equipo que entrara que lo portase y eso lo vaig 
declarar aquí, y luego en una reunión que vam tindre amb ellos dos,  també amb 
secretaria, la secretaria  ya varias veces………. 
 
Sr. Vigatà.-Amb ells dos?.....Amb ells dos diu? Amb dos persones? 
 
Sr. Alcalde.-Si, tanto Abad como la señora Piedad nos reunimos sobre el tema y con 
la secretaria; entonces a mi dice, - que es cierto la secretaria ya hacía tiempo que me 
decía-  que esto tenía que llevarlo al final a concurso porque era lo normal y lo idóneo,  
esto es lo que viene en consecuencia, pero como ya dije en el pleno, dije que  no lo 
portaría,  que lo dejaría pendiente para el otro equipo de gobierno. En una reunión que 
tuvimos me dijeron que yo estaba obligado por ley a llevarlo,  si no pues yo podía tener 
consecuencias de que pudiera ser declarado por incompatibilidad o denunciarlo de 
que no  lo llevaba entonces eso es lo único que yo tengo que ver allí, yo lo que se 
quedó allá porque la razón es que había que llevarlo según también secretaria me 
había confirmado que esto tenía que ser así. 
 
Es  sent vostè presionado por algún membre del seu equip en el mateix sentit que el 
senyor Abad? En cas afirmatiu li prego que concreti igualmente per quin membre i en 
quin abast. Yo con ningún miembro del equipo de gobierno he sido sobre este 
comentario ni me ha hecho ni ninguno me ha dicho nada de esto. 
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LLegeix la següent pregunta…. Pues la verdad no he pedido ningún informe porque no  
he creído conveniente pedirlo porque había que hacer un concurso y no había porque 
pedirlo yo lo consideré de esta manera de no pedirlo. 
 
Quants dictamens externs va  sol.licitar amb l’actual parella sentimental del seu tinent 
alcalde, senyora XXXXXXXX que no va superar el concurs per  ocupar la plaça que 
ocupava; pues pedí tres  informes: a la Diputació de la Generalitat y a un técnico de la 
diputación sobre ordenador, sobre esta, y bueno, es lo que yo me decidí con los tres 
informes de hacer el decreto que hice.  
 
Cuantos dictámenes externos ha solicitado  en el transcurso del último año y porqué 
motivos. Pues la veritat es que no recuerdo que haya pedido ninguno.  
 
Porque motivo vostè no va convocar la plaza de TAG de urbanismo quan va finalitzar 
el periodo màxim de comissió des serveis de dos anys de la funcionaria que ocupava i 
qui va asesorar o influir a que cometés aquesta presumpta negligència que ara el 
senyor Abad, como digo cuando entramos en el 2002 pienso que llevaba un año o dos 
años actuando de esta manera y al cabo de un tiempo bueno se le dio estaba como 
administrativa y cobraba como administrativa y creo que se le puso como una, se le 
dio un poco más de poder para que hiciera la labor de TAG, pero eso fue conseguido 
con todo el equipo de gobierno que había al primer y no pusimos ningún impedimento 
a la continuación de su trabajo que para nosotros era idóneo y completo,  no? 
 
Cree vostè que las funcionarias afectadas tienen alguna responsabilidad en la 
presunta irregularidad que el senyor Abad manifiesta en la seva pregunta? Pues no sé, 
si tienen, lo que si que es cierto es que estos dos puestos, pues por lo que dice la ley,  
hay que sacarlos a concurso y si la responsabilidad no es de ellos,  pues será del 
equipo de gobierno que tenía que haberlos sacado y no lo hemos sacado. Si hay 
alguna responsabilidad que caiga sobre el equipo de gobierno,  sobre nosotros 
mismos. Durante ocho años han ido trabajando, no ha habido ningún tipo de 
asperezas con su trabajo,  se le ha apoyado en recursos para que su labor fuera más 
eficaz hacia el ayuntamiento y la verdad que no tenemos nada más que si tiene 
responsabilidad pues será propia mutua pero a lo mejor podía habernos exigirnos 
sacar a concurso……,  pero el equipo que había entonces,  tanto el primero como el 
segundo,  nunca se ha manifestado por parte de ninguno la prioridad de sacar a 
concurso hasta que ahora ha venido la presión aquesta que ha vingut. Son todas las 
contestaciones que te puedo dir. 
 
Sr. Vigatà.-Cuál es la presión que ha habido,  a que presión se refiere? 
 
Sr. Alcalde.-No las presiones estas que tengo que regular la plaza,  porque está 
obligado porque a los dos años,  pues tengo que hacerlo, esta es la presión, presión o 
comentarios que me han fet tanto por secretaria como vosotros mismos de las dos 
personas no? 
Que tenía la obligación de sacarlo porque estaba así establecido y tenía que hacerlo, 
cosa que vuelvo a repetir yo en un pleno dije que no lo sacaría hasta que viniera el 
otro equipo de gobierno pero ante la situación y los comentarios,  lo he hecho,  se ha 
sacado a concurso y, bueno,  supongo que el concurso llegará  no se si será en 
Septiembre Octubre cuando eso se realizará. 
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Sr. Vigatà.-Una última pregunta  en el ple en el que vostè va dir que no treuria a 
concurs aquestes places ja devia vostè estar assabentat de la presumpte irregularitat 
que es podia cometre amb aquesta circumstància,  no? 
 
Sr. Alcalde.-Pues la veritat,   no  estaba assabentat,  después vino todo los 
comentarios y los de que tenia que sacarlo porque estaba dentro de los dos años; yo,  
la verdad otras preocupaciones ha habido pero yo la verdad no tenia este 
conocimiento y no se hizo por esto por no dar abasto a una situación que era la 
correcta porque ha sido correcta hasta los últimos movimientos de terra que ha hagut 
en la qual todos estamos ahí metidos 
 
Sr. Vigatà.-Quins moviments de terra? Es que no se a que es refereix, quins 
moviments de terra hi ha hagut? 
 
Sr. Alcalde.-Estos movimientos de presiones de que si lo sacas o no lo sacas 
 
Sr. Vigatà.-Presiones? Quien le ha presionado? 
 
Sr. Alcalde.-Oye, repito que las presiones, al decir presión quiero decir comentarios 
que han venido sobre mi persona; que tengo la obligación de sacar el concurso éste 
yo como había dicho,  la presión de que había dicho aquí en un pleno que no lo 
sacaría,  que fuera el otro equipo de gobierno que entrase,  que sería lo más lógico, 
pero después de las reuniones y todo eso como he comentado antes  me vi en la 
necesidad de que tenía que sacarlo 
 
Sr. Vigatà.-Jo voldria, molt be gràcies, jo  agraeixo la resposta i a més a més l’entenc . 
També li voldria dir una cosa, en aquest cas parlo en nom de la meva pròpia esposa 
que és una de les afectades, és evident que ella sap que si vol la plaça en propietat 
tindrà que passar un examen un día o un altre, per descomptat que ella ho sap i  ho 
assumeix,  i aquest no és el problema, el problema sota el nostre punt de vista era un 
altre, pero  en qualsevol cas li agraeixo les respostes, gràcies. 
 
Sr. Alcalde.-Lo que volia dir-te Joan es que por parte del comité d’empresa també ha 
entrado un escrito dient que havia que convocar les places tambien o sea que 
 
Sr. Vigatà.-Es evident que les places s’han de convocar; també tinc que dir de totes 
maneres que en fi, les places es poden convocar de moltes formes i maneres i la 
senyora XXXXXXXX i la senyora XXXXXXXX precisament no són persones que no 
hagin superat examens i oposicions; en concret jo conec el cas de la meva dona: ha 
superat dos oposicions en aquest ajuntament, cosa que no poden dir molts altres 
contractats o funcionaris. En qualsevol cas lo que jo li vull es agrair les respostes, no 
acabem o no acabo jo particularment d’entendre com un alcalde es desdiu del que diu 
en un ple en funció de què? Imagino doncs que n’hi han hagut comentaris, - deixem-ho 
en comentaris-  i deixem que el temps doni la raó a cadascú. La  XXXXXXXX sap,  
com és lògic,  que ha de superar un examen si vol la plaça en propietat, això ho sap. 
 
Sra. Jiménez.-. Desde que entré en este ayuntamiento hace cuatro años dije 
clarísimamente que tenían que salir las setenta plazas que había interinas en este 
ayuntamiento, me daba igual el nombre de quien fuese, por tanto era nuestra función; 
era nuestra promesa y es lo que dijimos en nuestra campaña, por tanto,  hemos hecho 
nuestra labor de todas las plazas que salieran, absolutamente todas, faltan algunas 
por salir que también sabe la señora secretaria que estamos diciendo que salgan 
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absolutamente todas. Me enteré yo de que las plazas de que estas dos plazas la 
señora XXXXX y la señora XXXXXXX estaban sin, de forma ilegal por una junta de 
gobierno en la cual lo exponía el senyor Llastarry. Antes, jamás se habían nombrado 
era como si estuvieran tapadas y ocultas, por tanto,  de eso me quejo de que se nos 
ocultase al equipo que formamos este ayuntamiento de que estas dos plazas no 
estaban cubiertas legalmente, que se sepa que en comisión de servicio puede estar 
como máximo dos años y además,  no solamente dos años sino que además la 
persona que la ocupa tiene que tener una oposición ganada de la misma categoría, 
son dos cosas, ilegal por dos años e ilegal porque la esta ocupando desde siempre de 
forma ilegal, ella no tiene ganada una plaza de esta categoria, por lo tanto jamás la 
podía haber ocupado.  
 
Punto segundo. Según la ley yo soy funcionaria y se lo que es esto. Después me 
gustaría saber que es una cosa que me ha quedado así un poco descolgada, dicen 
que hace ocho años se le subió el sueldo por el decreto que decían, la señora XXXXX 
ejercia de TAG sin cobrar antes de hace ocho años señor alcalde, porque yo recuerdo 
haberla vista de TAG, cobrando como auxiliar pero que ejercía de TAG si, antes de 
hace ocho años, simplemente quiero que quede constancia que nosotros hemos 
hecho que se cumpliera la legalidad en todos los funcionarios, no puede haber 
funcionarios de primera y de segunda porque eso es una ilegalidad y un agravio 
comparativo para todos los funcionarios de este ayuntamiento, que quede claro 
nuestra posición. 
 
Sr. Abad.-Si, yo por alusiones, para mi es mi opinión a este panfleto, en primer lugar 
tergiversa los términos el senyor Vigatà tergiversa los términos cuando dice que yo 
digo ilegalidad que la plaza es ilegal, yo no digo tal cosa, o sea por escrito digo 
irregularidad que es completamente distinto a ilegalidad, son conceptos distintos y 
significan cosas distintas y cuando dice que yo manifiesto y además lo dice varias 
veces, la plaza ilegal, no es cierto, esto quiero que quede claro de que se està 
tergiversando y manipulando, como es habitual el señor Vigatà que hace cuando le 
interesa algo. Luego quiero manifestar o sea en el punto f, que manifiesta una falta de 
respeto cuando se refiere a la actual pareja sentimental, en lugar de referirse al 
nombre de la funcionaria como es obligatorio se refiero con términos personales o sea 
para mi eso es una falta de respeto por parte del señor Vigatà, quiero manifestar que 
de la misma manera que hemos denunciado en su momento la situación de alegalidad 
que estaban las plazas que no habían sido convocadas a concurso, estoy 
completamente seguro de que si no hubiésemos incidido o sea que no hubiésemos 
manifestado nuestra oposición a que se cerrara el tema, estas dos plazas hubiesen 
quedado tal cual, por eso entiendo de que existe por parte del señor Vigatà mucha 
hipocresía, o sea cuando habla de su esposa, de que, diciendo que le hemos 
amenazado que son preguntas capciosas o sea hace dos o tres preguntas capciosas 
indicando sobre las amenazas, las posibles amenazas, está fuera de lugar esto, quiero 
decir también que esta situación no puede continuar, o sea, la funcionaria XXXXXXXX 
tiene que abandonar o sea ya su plaza, ni un minuto mas, y ocupar la que le 
corresponde por ley, señor alcalde, no puede estar ni un minuto mas en esa plaza. 
 
Sr. Vigatà.-Si me permite señor alcalde, nada por alusiones, lo cierto es que 
evidentemente tanto la señora Piedad Jiménez como el señor Abad tiene intención de 
que, en fin, la butifarra la longaniza sea larga, no? Por nuestra parte no vamos a entrar 
en este tipo de discusiones, yo creo que ellos mismos se califican por lo que son, todo 
el mundo los conoce gracias a Dios y a partir de ahí incluso la ultima petición del señor 
Abad es impropia de un exsindicalista pero,  en fin,  él sabrá, en cualquier caso lo que 
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yo si puedo es certificar en este caso no solo como concejal sino como esposo, que mi 
esposa y además creo que está refrendado por usted mismo y por la propia secretaria, 
mi esposa ha servido a este ayuntamiento con dignidad, con honestidad y con una 
profesionalidad absolutamente encomiable y quien diga lo contrario pues miente como 
usted también habitualmente hace. 
 
Sr. Abad.-Señor alcalde, termino porque ha dicho algo que me afecta personalmente, 
me afecta personalmente, o sea cuando se refiere a mi condición de exsindicalista 
evidentemente está manipulando otra vez, o sea, aquí no se está perjudicando a 
nadie, aquí lo que se busca es la equidad el cumplimiento de la ley, claro 
evidentemente cuando el cumplimiento de la ley la obligación de cumplir con la ley 
afecta a los intereses personales de uno es cuando uno se rebota y cuando uno hace 
cosas evidentemente como la que está usted haciendo y diciendo ahora señor Vigatà, 
aquí demuestra verdaderamente cual es su categoría humana, aquí lo demuestra que 
solamente usted se mueve por intereses personales, nada más porque usted hasta 
lleva aquí desde el año 2003 de regidor y esta situación de las 70 plazas que había 
estaban per se y usted no ha movido ni un dedo para regularizar esta situación, eso 
éticamente no tiene nombre vamos. 
 
Sra Jiménez.-En cuanto a la descalificación creo que a usted lo conocen demasiado 
en este pueblo, que usted está aquí por el dinero, por tanto deje de descalificar a nadie 
absolutamente. 
 
Sr. Alcalde.-Pietat por favor. 
 
Sra. Jiménez.-Vostè ho diu sempre, jo em posaré un sou alt, vostè ho ha dit sempre, 
moltes vegades al seu equip mateix, que es posaria entre 60 i 70.000 euros, vostè. 
 
Sr. Alcalde.-Por favor. 
 
Sra Jiménez. Adreçant-se al Vigatà.- Deixi vostè de parlar i deixi d’insultar, li diré més 
a mi no m’acollit aquest país, he nascut en aquest país, perdoni, es vostè el que serà 
un estranger, jo no. 
 
Sr. Alcalde.-Per favor, este tema ja prou, pasemos a otra pregunta, hay mas 
preguntas? Pues venga pasemos a otra. 
 
 
PREGUNTA DEL REGIDOR NO ADSCRIT, SR. ABAD. 
 
 “Sr. Alcalde, con relación a la solicitud de:  
  
Informe expediente de solicitud de concesión administrativa para ocupar zona de dominio 
marítimo-terrestre mediante el proyecto “proyecto para servicios de playa sitos. Bajo el espacio 
resultante del cubrimiento de la plaza, Torrent Arrosser, en el término municipal de San Pol de 
Mar, y que esta alcaldía remitió al Departamento de la Demarcación de costas en Cataluña en 
fecha de 12 de Septiembre del año 2006 y publicado en el BOP en fecha de 14 de Octubre de 
2006 y habiéndose comunicado a esta alcaldía en fecha de 3 de Octubre de 2006, mediante 
Oficio emitido por el Jefe de negociado en el Dpto. de Costas, Sr. Manuel Novoa, donde se 
ruega se publique en el tablón de anuncios de este Ayto. la citada solicitud a Información 
Pública, inexplicablemente, esta acción (la de la publicación en el tablón) que ha de ser llevada 
a cabo desde la Secretaría de los Servicios Técnicos/Jurídicos, no se realiza,  item más,  
sospecho, a la vista de los hechos,  que, según el informe que Ud. Sr, Mombiela, firma y remite 
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a Costas, indicando que  “Me consta que este anuncio ha estado expuesto en el tablón, entre el 
5 al 28 de Octubre de 2006” , Ud., como mínimo,  ha sido intencionadamente, mal informado, 
ya que a resultas de la fiscalización llevada a cabo al respecto y que como consecuencia de la 
misma, el Jefe de Negociado de costas, Sr. Manuel Novoa, le vuelve a instar en la necesidad 
de la citada publicación, que es condición Sine-Quanom para que desde el Ministerio de Medio 
Ambiente de Madrid, se diligencie la citada solicitud, en fecha de 15 de Septiembre de 2008, 
Ud. remite a Costas un comunicado informando “que por error” no ha sido debidamente 
diligenciado.  
  
Dado que, como más arriba se detalla, la responsabilidad de la ejecución de esta acción (la de 
la publicación en el tablón) corresponde a la secretaría jurídica de los SSTT y a la vista del 
desarrollo de los hechos, estaríamos frente a la comisión de una presunta falta muy grave 
cometida, presuntamente, por la funcionaria responsable del dpto. en cuestión, (art. 115 del 
D.Ig 1/1997 de 31 de Octubre), si es cierto que la gravedad de la presunta falta se determinaría 
por la instrucción de un procedimiento disciplinario y como no se ha llevado a cabo ninguna 
incoación de expediente alguno a este respecto, resulta evidente el nocivo corporativismo que 
desde ciertas áreas de esta Corporación se lleva a cabo, máximo, cuando la misma Secretaria 
Interventora,  en el Acta de la JGL, nº 27 de fecha del 22/07/2010, manifiesta reiteradamente “ 
que la funcionaria Dª XXXXXXXX,  ha realizado las funciones de TAG de los Servicios 
Territoriales de Urbanismo con competencia y gran profesionalidad, colaborando 
estrechamente con esta Secretaría, obviando, interesadamente, un hecho presuntamente 
punible como el descrito más arriba. 
  
Sr. Alcalde, mí pregunta es: 
  
Porqué razón, Ud.,  conocedor perfectamente de los hechos relacionados, no ha actuado de 
acuerdo con lo que la Ley dicta al respecto (incoación de expediente disciplinario)?” 

 
Sr. Alcalde.-Bueno yo lo único que tengo a parte es que los anuncios bajan cuando se 
da la orden , baixan a baix y hay una persona dentro de lo que es el ayuntamiento que 
es la que posa los anuncios en el tablón; yo no sigo todos los anuncios,  si los han 
posat o no, hay una persona responsable o un departamento que es abajo que los dan 
para que los pongan en el tablón si los ponen o no yo no voy a veure si los colocan o 
no; luego me vaig enterar que no lo habían puesto entonces, pero realmente hay unas 
personas que bajan los edictos abajo y estas personas están abajo han de colgar en el 
tablón si esa persona la que fuera, que había cuatro o cinco, no la puso yo en ese 
momento no puedo decir pero yo pienso que son responsables las personas que abajo 
había y no la puso, yo pienso, ahora si opináis que es otra persona por un motivo, 
pues yo pienso que no que es así, y eso es la única respuesta que te puedo dar de 
este tema. 
 
Sr. Abad.-Bien, señor alcalde no es exactamente esto lo que se pregunta, o sea,  
usted en el año 2008,  en agosto de 2008 se entera por un oficio que viene de Costas 
de que le habían engañado, usted se entera de que le habían dicho que se había 
colocado en el tablón de anuncios durante un mes aproximadamente un edicto y eso 
no era cierto, entonces la pregunta es, usted esto es por parte de quien fuere o sea yo 
soy enemigo de descargar siempre la culpa sobre el de más abajo; aquí no hay ni 
culpa ni nada, yo hablo simplemente de que existe un hecho y ese hecho es un 
expediente quien tiene que catalogar si es grave, muy grave o no es grave y ni muy 
grave y es una falta leve no? La calidad del hecho en si, lo que si es cierto es que en 
una reunión el verano pasado en su despacho con la señorita, con la señora Piedad y 
la señora responsable del departamento, la secretaria de jurídico de los servicios 
técnicos este tema se puso encima de la mesa y esta señora reconoce que es ella la 
que tenía que haberlo puesto y que por exceso de trabajo no lo puso. Es más, en 
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aquel momento le entró una especie de ataque de ansiedad y se marchó del trabajo, 
abandonó su puesto de trabajo y se marchó indicando de que no se encontraba bien 
por el tema, por tal como se estaba desarrollando la reunión que por otro lado se 
estaba desarrollando dentro de los cauces normales, o sea la pregunta es, o sea por 
qué no se abre un expediente,  como es de rigor,  antes una posible falta?, porque 
estamos hablando de que esta omisión de no colocación y el engaño que viene detrás 
está beneficiando a un tercero; porque,  como bien se dice en el comunicado que hace 
costas,  es condición sine qua non la colocación en el tablón de anuncios para que se 
desarrolle el proceso de la petición de legalización del Bar Voramar mientras que eso 
no ocurra, mientras que no se coloque en el tablón de anuncios este edicto eso está 
parado guardado en un cajón y puede estar “sine die”, como ha estado siempre desde 
el año 87 hasta ahora, entonces evidentemente ahora con este tipo de acciones se 
está beneficiando a un tercero por eso manifiesto mi pregunta diciendo porque existe 
un corporativismo por parte de quien fuere, de quien tiene el poder para determinar si 
se abre o no un expediente, usted fue engañado deliberadamente y usted no actúa, a 
partir de ahí   pues bueno, no hay más que decir. 
 
Sr. Alcalde.-Cuando dos hablan de esta situación,  en seguida vienen los engaños y 
las cosas,  oye Enric, ….. a ver 
 
Sr. Abad.-Como lo definiría usted, si a usted le dicen, señor alcalde 
 
Sr. Alcalde.-Que aparezca o no aparezca en el tablón de anuncios fue un fallo que 
vale, puede ser normal o humano también que la persona que tiene que colocarlo no 
lo ha colocado aunque la otra persona haya indicado que lo pongan y la otra persona 
que no tiene porque no ha de ser ella misma no creo que sea la TAG la que tenga que 
tocar 
 
Sr. Abad.-Tiene que dar la orden de que se coloque 
 
Sr. Alcalde.-Pues que de la orden,  a lo mejor ha dado la orden a una persona 
determinada y esa persona no lo ha hecho,…… Enric por favor 
 
Sr. Abad.- la responsabilidad siempre es del que manda no del trabajador 
 
Sr. Alcalde.-Es igual la responsabilidad yo no la asumo ni la tengo que asumir, yo 
pienso que se puede dar la orden y la persona que hay abajo,  que no se quien es,  
que puede ser una de esas que había abajo,  pues no lo colocó, Enric ante ese dilema 
un tablón de anuncios es un problema de Voramar pero es que yo la verdad veo que 
hay una “embolia” aquí hacia una persona exclusivamente, yo creo que no es de esta 
manera, oye, esta persona puede dar, la XXXX puede dar la orden de colocarlo si esa 
es la obligación de lo que tenia que hacer que seguramente lo hizo y la persona que lo 
tenía que colocar no ella misma porque no se va a dedicar a coger abrir la ventanilla 
que para eso son unas llaves y clavar la chincheta no va a hacer la XXXXXXXXX, 
habrá una persona en el ayuntamiento para hacerlo y esa persona fue la que se le 
debió decir de hacerlo y no lo hizo, luego al cabo de un tiempo aparece todo este 
problema yo, ……. que quieres que haga, lamentablemente se pone porque se 
reconoce que esa gente dice que no se ha puesto y se pone otra vez en el tablón de 
anuncios 
 
Sr. Abad.-Si, la diferencia es que usted habla de hipótesis y yo hablo de hechos, o sea 
usted habla de cosas y yo hablo de hechos; y el hecho es que la secretaria TAG 
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asume su responsabilidad en la reunión delante de usted asume su responsabilidad 
alegando pues un exceso de faena. Lo asume, yo esto también lo acepto,  porque a 
veces ocurre; lo que no acepto es que se le engañe, que usted mande un oficio a 
costas diciendo que hace constar que es anuncio ha estado en el tablón durante un 
mes. Y,  si no es porque hay una fiscalización y un seguimiento del tema pues a día de 
la fecha todo este movimiento de varios plenos que hemos hecho solicitando el tema 
de Voramar se habría quedado en agua de borrajas 
 
Sr. Alcalde.-Tú sabes que lo de Voramar hay un mar de fondo y que con esto no se 
hace el que se coja 
 
Sr. Abad.-Es una situación ilegal usted lo sabe 
 
Sr. Alcalde.-El que se coloque ahí en el tablón de anuncios eso no creo que 
determine 
 
Sr. Abad.-Cómo? Pero si tiene usted dos oficios y los tengo aquí si quiere usted se los 
leo de costas, que mientras que no se coloque en el tablón de anuncios no se abre el 
expediente, o sea, lo que sea pero tiene que abrirse un expediente; por eso hablo de 
corporativismo;  por eso hablo de corporativismo 
 
Sr. Alcalde.-Pues una falta que puede ser verbal una falta, hay de verbales hay de 
escritos y hay de eso, de verbales ya se hizo verbal,  oye estos fallos que no ocurran 
más porque también las faltas también son verbales de decirle a una persona oye esto 
que ha pasado que la primera vez 
 
Sr. Abad.-No, las faltas tienen categorías, leve, grave o muy grave, que no son 
verbales 
 
Sr. Alcalde.-Para mi leve 
 
Sr. Abad.-No seria usted el que tendría que determinar la gravedad de la falta eh? no 
seria usted, desde luego usted no eh? quien determine mediante un expediente 
disciplinario 
 
Sr. Alcalde.-No, un expediente disciplinario por  un olvide de poner,  se pone, pues la 
verdad chico hay otros problemas que a lo mejor se nos ha pasado, yo eso es mi 
contestación, yo si está bien o esta mal cada uno, algo mas? 
 
Sr. Abad.-Bueno, a parte yo tengo preguntas para hacer que no estan escritas, si hay 
alguien que tenga? 
 
Sr. Vigatà.-Tan solo una cosa yo pienso que es posa molt de manifest perdó, a mi em 
dona la sensació que la XXXXXXXXX 
 
Sr. Abad.-Puede hablar el senyor Vigatà con relación al parentesco que tiene con 
respecto a los temas al debate que estamos aquí 
 
Sr. Vigatà.-Perdona si él ha consentido hablar de ese tema hace una hora 
 
Sr. Abad.-No no, es la pregunta que yo le quería hacer antes, o sea yo recuerdo aquí 
que cuando se tocó el tema de Ecotwist, no de Prosu, el senyor Llastarry por el 
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parentesco se levantó, tuvo la decencia de levantarse, vale, pero el puede estar 
sentado pero no intervenir en el debate 
 
Sr. Vigatà.-Vale, pues entonces quien va a hacer una defensa sea o no sea, sea la 
patrocinio en ese sentido, por favor 
 
Sr. Abad.-La señora secretaria me tenia que haber respondido cuando le pregunté 
que quedamos el viernes que preguntaria a la diputación  
 
Sr. Alcalde.-No metamos a la secretaria en medio en cosas que tenemos que 
solucionar nosotros mismos 
 
Sr. Abad.-Es ella la que tiene que informar, es ella, la secretaria es la que tiene que 
informarnos, o sea, yo le pregunté, puede el señor Vigatà participar en el debate 
cuando haya una relación familiar interesada en el tema? Me dijo que llamaría a no se 
quien o a no se donde y es lo que yo le queria haber preguntado al principio de la 
intervención, le he hecho la pregunta señora secretaria, es que no me han dejado 
intervenir, no me han dejado, vale pues ahora toca, vale, señora secretaria la pregunta 
es la misma que le hice el viernes 
 
Secretaria.- Existe una razón de abstención;   no es un procedimiento porque no hay 
una resolución,  es decir (la intervención) es irrelevante a efectos de consecuencia 
jurídica ya que no se anularía el acto, ya que no se adopta ningún acuerdo, 
simplemente es si entras o no entras en el debate, yo creo que es mejor que no entre 
sinceramente, pero que es irrelevante que entre o no entre a efectos de consecuencia  
jurídicas 
 
Sr. Vigatà.-Bueno, pues dado que es irrelevante yo opto por entrar 
 
Secretària.-Es irrelevante en el sentido de que no hay un acuerdo adoptado y no se 
puede anular ningún acuerdo 
 
Sr. Vigatà.-Curtíssim, curtíssim, jo només diré que la senyora XXXXXXXX té un 
problema, es evident, té un problema seriós i és qué és la meva parella 
 
Sr. Abad.-Estoy de acuerdo eh? 
 
Sr. Vigatà.-Si us plau, exacte, és la meva parella i aquest és un problema seriós 
efetivament i encara molt més seriós pel senyor Enric Abad, el senyor Enric Abad no 
ataca la meva dona el senyor Enric Abad ataca a la persona que ostenta o que 
representa el partit que en el seu dia va obviar els seus serveis i li va dir que si us plau 
marxés. 
 
Sr. Abad.-Señor Vigatà, no no,…… por alusiones, no puede decir una mentira 
 
Sr. Alcalde.-No, te autorizo o no te autorizo 
 
Sr. Abad.-Perdón, por alusiones señor alcalde 
 
Sr. Alcalde.-Venga, por alusiones. 
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Sr. Abad.-Señor Vigatà,  usted lleva la mentira y la calumnia en su esencia, o sea, 
usted miente más que habla o sea y además de forma reiterada, miente por escrito, 
miente cuando habla pero es que no le da a usted verguenza hablar así de esa 
manera? Evidentemente, como le va a dar vergüenza,  si no la tiene, como le va a dar 
verguenza si no la tiene, porque es tan embustero, porque usted dice 
 
Sr. Alcalde.-Enric, por favor, modera un poco 
 
Sr. Abad.-Él tiene que moderarse lo que no puede decir es las barbaridades que dice, 
las mentiras, las mentiras 
 
Sr. Alcalde.-Oye que ha pedido la palabra el Manel, Manel vols dir algo tu? 
 
Sr. Puig.-Si, suposo que estem en el torn de precs i preguntes orals, per la 
presentació em tocaria a mi entenc, només un prec simplement és per lamentar 
novament una altre vegada el to del debat i la ètica del debat fer un prec a l’ordre i al 
respecte dels torns de les intervencions i a la dignitat d’aquest ple, dir que em molesta 
perdre el temps amb debats estèrils i personalistes i en tant membre d’aquesta taula 
demano respecte ja que hi ha determinats comentaris i determinades actituds que 
ofenen i moltes vegades m’avergonyeixo de seure en aquesta taula, simplement dir 
això gràcies. 
 
Sr. Alcalde.-Algun comentario? 
 
Sr. Font.-Suposo que serà la ultima intervenció en precs i preguntes al ple ordinari, 
no? Per tant, en tot cas serà la meva última, sumar-me al mateix sentiment de 
vergonya del company d’Iniciativa des d’Esquerra i constatar que aquest final de 
legislatura el tanquem amb un debat en el qual hem parlat de l’enderroc d’una casa, 
del projecte d’enderroc d’una empresa de Sant Pol i de la sanció administrativa o 
coercitiva o el que sigui a una altra empresa de Sant Pol que des que jo tinc 
coneixement de causa està alla on està, amb tot això i, a més a mes, dins del desordre 
i dels atacs personals fins i tot he observat algo que jo em pensava que en vuit anys 
d’observar els plens municipals no volia i avui ho he vist: o sento Joan, he vist un 
regidor fent ús de la seva paraula parlant en nom de la seva muller, la veritat crec que 
hem de recapacitar tots plegats de fins a quin extrem hem arribat, la persona,  
 
Sr. Vigatà.-Si ho he fet et demano disculpes perque no era la meva intenció 
 
Sr. Font.-si em deixes acabar si us plau, suposo que els nervis de tots ens porten 
moltes vegades a fer coses que moltes vegades no voldriem, però,  en qualsevol cas,  
accepto les disculpes més que res era fer això no? Em sembla que l’ultim ple ordinari 
d’aquesta legislatura una mica lo que fa és resumir la legislatura, gràcies. 
 
Be, potser sonarà estrany que jo ara ho digui, pero jo m’adhereixo precisament a la 
sensació aquesta que tenen els companys d’Iniciativa i d’Esquerra. 
 
Jo esperava que aquest ple fos, que es sintonitzés d’una manera diferent, el què 
passa que hi ha vegades que et toquen tant la sensibilitat que finalment respons, es 
raonable que qualsevol tingui pesigolles i si se li busquen doncs se li troben, i quan es 
busquen les pesigolles a una persona el més fàcil d’una forma parlar dels seus mes 
íntims i de les seves persones estimades jo aqui en cap moment he volgut parlar de, 
en nom de la meva dona senzillament he parlat en nom de la meva dona o he parlat 
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d’una tal XXXXXXXX perquè aqui ha sortit el cas XXXXXXXXXX i com que tothom sap 
que és la meva dona no té cap sentit que ho obviem; per tant doncs en fi, jo lamento si 
es que he donat aquesta sensació, no era el meu objectiu, el meu objectiu era 
defensar doncs una funcionària que a mi em sembla en fi, no ha fet altra cosa que 
treballar per aquest ajuntament amb honestitat, dignitat, etc, etc, etc i el to del debat el 
lamento, el lamento moltíssim, el què passa és que,  en fi, el que hagi escoltat els 
debats d’aquest ple veurà per on s’encenen i per quina banda s’encenen i quines són 
les persones que l’encenen, només puc dir això, és evident que jo sóc una persona 
doncs diguem molt adversa als interesos de segons qui que hi ha a l’altre cantó de la 
taula i es evident que tinc que respondre, pero lo que no pot ser es que et donguin 
constantment per allà on no et mereixes, i lo que no pot ser es manifestin aqui doncs 
falsetats i en fi, questions que no tenen res a veure, en qualsevol cas reitero que a mi 
també m’indigna aquest to, m’indigna i em sap greu que ho tinguem que viure i ho 
tinguem que traspassar doncs a persones que ens puguin escoltar doncs demà o 
demà passat per la ràdio, aquest no es el to de Junts per Sant Pol i molt menys el 
meu. 
 
Sra. Jiménez.-En primer lloc diré que el tema de la senyora XXXXXX l’ha tret el 
senyor Vigatà, per tant ha sigut el que ha obert el debat i a més arriba un moment que 
ell comença a calentar i ell ha començat a faltar i llavors ha sigut quan no es pot això 
aguantar, diu que això el demonio, el demonio arriba un moment que el demoni no 
som els demés potser que ens mirem un mateix a veure com reacciona un mateix 
abans de començar a tirar cap als demés.  
 
Voldria fer una pregunta que es que m’ha quedat una mica per saber, m’agradaria 
saber quan surtiran les dues places que també queden pendents que són les del cap 
de la policia i la plaça del arquitecte, m’agradaria saber,  més o menys,  quan sortirà la 
proposta perquè clar això també 
 
Sr. Alcalde.-Pues ahora se está preparando la oferta pública de ocupación, se està 
preparando supongo que en una semana estará ya lista porque hasta ahora estaba 
haciendo otras cosas, y a partir de mañana yo hablaré con la persona para que se 
dedique a hacerla 
 
Sra. Jiménez.-Vale, senyora secretaria, te pendent també lo de la llar d’infants,  això 
està també en marxa, les places aquestes que surtin a concurs? 
 
Secretària.-No ho sé, no tinc cap instrucció al respecte, de moment hi ha un informe 
de Diputació que s’ha emès al respecte d’aquest tema pero no s’ha près cap decisió. 
Simplemente, l’informe que s’havia de demanar a diputació al respecte de la situació 
de la llar d’infants s’ha demanat per tant ara han de pendre (els polítics) una decisió 
 
Sra. Jiménez.-D’acord, vull una altra pregunta que m’ha sorprès una mica i és una 
pregunta, s’ha pagat Prosu? Al regidor d’hisenda, s’ha pagat Prosu? 
 
Sr. Xumetra.-Encara no del tot 
 
Sra. Jiménez.-Ho dic per la publicació que vostè ha fet en això com si l’ajuntament 
informa que s’ha pagat Prosu, l’altre dia em va sorprendre que va posar com que 
fossin inversions el deute de Prosu i sabem que és un deute,  no una inversió, ja li vaig 
dir, si teniem accions, ho recorda, no? Llavors al llegir això m’ha sorprès i per això li 
pregunto, no s’ha pagat una mica més que la meitat no? Suposo? Si? Quant més? 
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Sr. Xumetra.-800 noranta i pico 
 
Sra. Jiménez.-Vale, per això dic,  llavors no es pot posar que hem pagat Prosu i dona 
la impressió que vostè diu que s’ha pagat, no s’ha pagat, més que res perquè no 
enganyem, això mitges veritats, simplement és un apunt. L’ha llegit vostè? 
 
Sra. Jiménez.-Jo també. Diu que  hem fet front a la indemnització de Prosu, encara no 
l’han pagat del tot, bueno, doncs ha de dir que encara devem diners i que estem fins 
aqui, s’ha de dir perque no tenim diners, això potser que es tindria que dir, si pero 
bueno s’ha d’explicar amb una mica més de claredat, jo simplement li dic perque al 
llegir-lo m’ha quedat una mica de sobte. I després una altra pregunta, perquè tenim 
dos arquitectes? Senyor alcalde, necesitamos dos arquitectos? Estamos pagando a un 
arquitecto según cuentas de la señora secretaria 28.800 euros a un senyor que, 
segons em posa aquí,  treballa 28 horas semanales, en el escrito que me manda usted 
el 13 de abril de 2011, necesitamos dos arquitectos? Pregunto? 
 
Alcalde.-De momento está programado así y si no tiene 
 
Sr. Alcalde.-Este año se termina el contrato entonces  
 
Sra. Jiménez.-Es que claro tirar el dinero de todos, es de todos eh? 
Ja fa mesos que esta eh? 
 
Sra. Jiménez.-Ja fa temps que ho vaig dient alcalde, per això ho pregunto 
 
Sr. Alcalde.-No ho havia escoltat jo mai 
 
Sra. Jiménez.-No no, jo li he dit varies vegades, por escrito, por escrito señor alcalde, 
lo tiene por escrito 
 
Sr. Abad.-Si, yo tengo unas preguntas para el señor Llastarry como regidor de 
urbanismo pero antes quería hacer un inciso y es al representante de Iniciativa: ese 
rasgarse las vestiduras hablando de ética y de historias cuando evidentemente 
destacados militantes de su partido eh? están procesados por una agresión a un 
regidor de esta sala y sin embargo aquí no oigo para nada o sea seamos coherente, 
ese rasgarse, este ofenderse o molestarse porque se digan las cosas tal cual sin 
tapujos sin eufemismos se dicen tal cual y el que no le gusten ese es su problema, lo 
malo es cuando se calumnia y se tira la piedra y se esconde la mano como hace el 
señor Vigatà y calumnia eso es lo malo 
 
Sr. Alcalde.-Por favor señor Abad, el tema del senyor Vigatà lo dejamos ahí que no 
tiene nada que ver una cosa con otra 
 
Sr. Abad.-Vale, ya, si tiene alguna duda yo le informo del proceso penal abierto eh? 
vale. Las preguntas al señor Llastarry como regidor de urbanismo versan sobre los 
temas, hay un tema que no quedó cerrado a mi entender que es el tema del quiosco 
de la plaza del hotel, el quiosco de la plaza del hotel. Aquí hubo un debate, no un 
debate sino hubo unas opiniones que se pidieron sobre el tema del quiosco porque se 
quita ese quiosco, lo único que se debatió aquí fue que faltaba un informe sobre los 
efectos del transformador y sobre el canon anual que me parece que lo hizo el señor 
Font, que le parecía muy poco el canon que se pedía:  500 o 600 euros pero no hubo 
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un debate no se cuestionó la viabilidad del proyecto lo que no entiendo es porque por 
eso le pregunto al señor Llastarry, para que informe y luego si quiere anotarse por 
favor, la otra pregunta es sobre el caso de  XXXXX. 
 
Sr. Alcalde.-Perdona y a mi, a lo primero que Ramon te conteste a eso, pero yo te voy 
a contestar a esto, parece mentira que esto lo saques cuando en la comisión del otro 
día, en la comisión informativa que tuvimos el otro día dijimos que el tema del quiosco 
ya quedaba solucionado por lo ponerlo por el motivo de que había una persona que 
había entregado una petición y no éramos coherentes al poner otro a 200 metros más, 
eso quedamos abajo y se dijo que se dejaba estar, es así o no? 
 
Sr. Abad.-Yo no lo entiendo así señor alcalde, yo no lo entendí así 
 
Sr. Alcalde.-Se quedó que como había una petición de un señor que tenía un local y 
pidió esa eso que no era lógico que el ayuntamiento sacara a subasta uno 200 metros 
arriba, allí está y dijimos que aquello ya quedaba así y eso, tu no estabas estaba él 
 
Sr. Abad.-Yo no lo entendí así, yo le hice una pregunta y no se me respondió eh? 
 
Sr. Alcalde.-Perdona se quedó allí en la comisión de informativa que el tema del 
quiosco no se llevaba más en el pleno ni se tocaba porque había una solicitud de unos 
señores en la cual tenían un local y se aprovechaba aquello y que no era lógico que 
sacáramos a concurso el otro, yo creo que quedamos 
 
Sr. Abad.-No, yo le hice una pregunta y no se me respondió, yo le hice una pregunta a 
usted 
 
Sr. Alcalde.-No se porque sacas este tema 
 
Sr. Abad.-Porque no se me respondió la pregunta, no se me respondió 
 
Sr. Alcalde.-En la reunión informativa quedó bien claro que quedaba el quiosco 
anulado por el motivo este y quedamos todos conformes. 
 
Sr. Abad.-No, la pregunta iba por otros derroteros señor alcalde 
 
Sr. Alcalde.-Entonces haz la pregunta toda ella 
 
Sr. Abad.-Y la otra pregunta es sobre el expediente del señor XXXX, como está el 
tema y luego hay la otra sobre Can Gomis, o sea estamos a la espera que la 
Generalitat resuelva al respecto de la legalidad o no de Can Gomis, o sea, aquello que 
se hizo mediante un estudio de detalle cambiar un proyecto sin estar aprobado el PERI 
no? Ya está, ah si, lo del Amargant ya, vale si lo del Amargant que en un principio lo 
habia hecho. 
 
Sr. Llastarry.-Bueno, bona nit, en referència al quiosc poques coses a dir,  a part del 
que ha dit l’alcade, la veritat és que en la junta del govern va haver-hi un debat entre 
l’alcalde i el regidor de promoció econòmica i al final l’alcalde amb aquest criteri de que 
havian hagut altres persones que havien presentat una petició d’obertura d’un negoci 
similar al que havia sigut el quiosc a poca distància doncs preferia treure-ho que no 
tornar-ho a presentar una altra vegada. L’ exposició de l’alcalde és molt concreta i crec 
que si respon al que vostès estaven preguntant 
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Sr. Abad.-Perdon, el debate que surgió que no se resolvió -como dice el señor 
alcalde- es que se dijo de que con la eliminación del quiosco en la plaza del hotel se 
dejaba sin dar servicio de prensa a toda la zona, a todas las personas que viven por 
encima de la carretera que es mucha gente y que estaba antes de la proposición de 
abrir un local de libreria o venta de diarios en la zona por debajo de la carretera que 
son zonas distintas porque los de arriba no bajan abajo y los de abajo no suben arriba, 
entonces el debate fue ese que quedó porque si estaba antes el negocio del hotel que 
no tiene relación directa con el de abajo se anula o sea eso quedó así 
 
Sr. Llastarry.-Això li respondrà l’alcalde sota el seu criteri; el que jo sí li puc dir és que 
estic d’acord amb el que es va parlar en aquell ple perquè trobo que la quantitat 
econòmica amb la que sortia aquell quiosc era ínfima,  no? En comparació amb la que 
pot pagar qualsevol establiment tan sols d’IBI o de lloguer en cas de que no sigui de 
propietat, les altres questions aquestes si que les hauria de preguntar vostè 
directament a l’alcalde perquè jo no puc respondre en boca seva. 
 
Sr. Alcalde-Allí no está la churrería aquello se ha puesto esporádicamente pero 
aquello, pues como no está la churrería la gente se sentará tranquilamente y verá el 
panorama o verá la plaza los crios jugaran abajo y llegará una pelota y la cogeré y se 
la tiraré a los de abajo yo que quieres que te diga. 
 
Alli que pongamos algo que venden chirigotas bueno ya pondremos alli algun negocio, 
miré ahora que me jubilo yo igual me pongo 
 
Sr. Llastarry.-Sobre  XXXXXX hi ha un informe jurídic fet per la persona que hem 
estat aqui discutint molta estona que l’adreça a l’alcalde i a mi com a regidor 
d’urbanisme on ens recomana la rescisió d’ofici de la llicència d’obres perque sembla 
ser que hi ha alguna cosa, aquesta petició l’hem arribat a cursar avui des de serveis 
tècnics i haurà proposta per aquesta propera junta de govern per tal de que vist aquest 
inform jurídic hi hagi una hi haurà la proposta dins d’urbanisme de fer una revisió de 
llicencia d’ofici, i veurem. Una vegada feta la revisió ja es veurà el que hi hagi. 
 
Sr. Abad.-Pero claro la primera licencia por lo que yo he leido en los diferentes 
informes que se han ido pasando no se daba por una cuestión de obras unos matices 
digamos no? De construcción, lo que estamos hablando es de la ilegalidad de toda la 
construcción 
 
Sr. Llastarry.-Ho desconec, en tot cas la revisió dirà lo que pertoqui 
 
Can Gomis, aquesta setmana ho hem estat parlant en aquesta ultima junta de govern 
hi ha una petició de part meva de engegar una altra vegada la confecció de l’informe 
jurídic de Can Gomis que va ser aturada per alcaldia amb el motiu d’una visita a 
urbanisme que ja s’ha produït i on de manera oficiosa,  no oficial,  ja se’ns ha dit que 
aquesta part de l’estudi de detall no hi cap, no es pot recuperar, per tant com que no 
es pot recuperar ens hem de basar en l’informe tècnic que tenim, i amb aquest informe 
tècnic demanar un informe jurídic que em consta que l’alcalde ja ha fet els passos 
pertinents per poguer-ho endegar i veure quina és la resolució d’aquest informe jurídic. 
Si també ens diu que també s’ha de fer revisió d’ofici d’aquesta llicència o no s’ha de 
fer revisió d’ofici d’aquesta llicència 
 
Sr. Abad.-Y el tema del Amargant 
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Sr. Llastarry.-Aqui m’ha de fer una mica de memòria, és que estava al començament i 
no me’n recordo 
 
Sr. Abad.-Si si, o sea, bueno, no era lo del Amargant era el tema de XXXXXX, el 
senyor XXXXXXX 
 
Si, que evidentemente por lo que se no se ha tirado, o sea queda solo se ha derribado 
una pequeña porción insignificante con relación a lo que es la edificación entera y 
estamos hablando de una construcción que está en un sitio protegido que no debe de 
estar y que el enderroc, el derribo ha de ser al 100% no al 25% 
 
Sr. Llastarry.-.-Jo desconec si l’enderroc ha de ser al 100% el que si avui hem estat 
parlant a serveis tècnics d’aquesta questió i segons i de paraula han dit que hi havia 
un percentatge de construcció amb una normativa, el que si també em consta perque 
ho hem estat parlant que l’instància que vostè ha presentat en vers això li serà 
resposta argumentant-li el perquè hi és aquesta petita construcció  
 
Sr. Abad.-Yo he presentado una instancia con relación a otra construcción eh? no a 
esa; Ah vale, yo me refería, he presentado una instancia con una construcción que 
está en la misma zona; Que está en la misma zona y evidentemente tiene todos los 
visos de también estar sin licencia urbanística 
 
Sr. Alcalde.-Molt be hay alguna cosa més? Ah tu? 
 
Sr. Piqueras.-Si, jo voldria dir que m’adhereixo completament a les paraules del 
company d’Iniciativa Manel Puig sobre la manera en que s’ha desenvolupat el ple 
d’avui i alguns plens ultimament, també voldria dir que em mereixen tot el respecte no 
només el personal, tot el personal de l’ajuntament sino també el que hi ha hagut tot i 
que vull deixar molt clar que en els 16 anys que he estat com a regidor sempre he 
considerat a les dues senyores que s’han nomenat, XXXXXXXXX, com XXXXXXXXX 
dos grans professionals i que sempre han desenvolupat perfectament la seva tasca, 
res més. 
 
Sr. Abad.-Aquí nadie ha cuestionado nada eh? de la profesionalidad 
 
Sr. Alcalde.-Hay alguna pregunta més, yo lo que si que voldria es que tanto lo que ha 
dicho el Joan Piqueras como el Manel, como el Albert criticando la actitud de esto, yo 
se que molta de esta situación pot ser creada porque l’alcalde no ha donat a lo mejor 
el golpe pero si lo hubiese fet luego seria criticado porque he dejado consentido o sea 
que ojo las actitudes que se toman sobre el alcalde si ha sido permisivo o no permisivo 
porque para eso están las personas que creo que tenéis categoría para saber lo que 
tenéis que decir y no decir, para decir que el alcalde es un inepto y no sabe dominar 
això es muy fácil pero dominarlo vosotros primero, dominarlo vosotros y ser 
consecuentes con la situación que hay alrededor de este ayuntamiento que se ha 
llegado a más personalismo y más ataques personales que a mirar el conjunto de lo 
que es el bien por el pueblo y se ha acabado 
 
Sr. Abad.-Tenemos memoria selectiva eh? señor alcalde 
 
Sr. Alcalde.-Por parte del público hay alguna pregunta?  
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Sr. Abad.-No señor alcalde quiero responder porque a mi se me ha insultado aquí y 
aqui no ha pasado nada, a mi se me ha insultado personalmente o sea aquí se le ha 
insultado a la gente y no pasa nada y cuando uno abre la boca es el malo de la 
película 
 
Alcalde.- Y no sois tan grandes tanto hablando venga hombre, por parte del público 
hay alguna pregunta? No pues se levanta la sesión. 
 
 

I no havent-hi més assumptes a tractar, el Sr. Alcalde aixeca la sessió essent les 23:00 
hores, estenent-se la present acta per a la deguda constància de tot allò acordat, 
signant-la l’Alcalde, juntament amb mi, la Secretària, qui dono fe. 
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